

Pianotainment© - Technical Rider

IN SHORT:

Please provide the following items on stage close to the grand piano **B E F O R E** arrival of the artists.

- 1 power connection at the Grand Piano
- 2 microphone connections AND 1 small stereo jack (for Laptop) OR 4 microphone connections (XLR)
- 1 HDMI or 1 VGA port with connection to the projector or screen.
- 4 stands (2 for grand piano mikes, 1 for the announcement mike, 1 for the camera)
- 2 announcement mikes (please no headsets)
- 1 small table (for a laptop)

IN DETAIL:

Stage configuration:

- Minimum dimension: 4,00 x 3,00 meters
- Two vertically adjustable piano benches of the same kind.
- Grand piano orientation: usually concentric, keys 90 ° to stage edge. In a well illuminated sector.
- Power connection directly at the piano.

Sound:

Usually a PA system is needed.

Furthermore two announcement mikes, wireless, by no means headsets. Moreover four stands. Pianotainment bring their own grand piano mikes: AKG C414 stereo pair (phantom-power!).

The position of the artists' laptop is on the left side of the grand piano, invisible to the audience (for example a small table). It must be connected to the PA system. Laptop port is: small or big stereojack. (adapter cable „jack plug to mike plug-in“ or „jack plug to cinch“ available.)

Light:

At least 2 setups are required: 1 standard lighting with grand piano focus, 1 slightly dimmed and romantic lighting. The light devices should already be roughly focused before arrival of the artists.

Projector and screen (optional):

The projector must feature adequate ANSI lumen depending onscreen size and distance. It is usually placed at the edge of the stage. Please provide a HDMI or VGA connection cable at the grand piano. The screen should be as big as possible.

Wardrobe:

The artists' wardrobe should be lockable, temperature-controlled and should feature a toilet.

Pianotainment© - Technical Rider (仔宝©-技术要求)

简要说明:

请确保在艺术家到达之前，按下列要求于舞台上钢琴旁作指定布置。

- 1 个电源接口于三角钢琴旁。
- 2 个麦克风接口和 1 个小型立体声插口（连接笔记本）或 4 个小型麦克风插口（XLR）
- 1 个 HDMI 接口或 1 个 VGA 接口连至投影仪或屏幕
- 4 个支架（2 个接三角钢琴麦克风，1 个接主持用麦克风，1 个接相机）
- 2 个主持人麦克风（请勿带耳机）
- 1 张小桌子（放置笔记本）

细节说明:

舞台要求:

- 最小尺寸：4.00 x 3.00 米
- 两把同规格的可调高度琴凳
- 三角钢琴放置角度：通常放于中心，键盘与舞台边缘呈 90 度。处于良好照明下。
- 电源连接直接处于钢琴中

声音:

通常而言 PA 系统是必要的。

另外要有两支无线麦克风，不带耳机的。另外要有四个支架，Pianotainment 自己带来他们自己的三角钢琴麦克风：AGK C414 立体声对（环相供电！）

艺术家的笔记本电脑位于钢琴的左侧，听众无法看到（比如说一个小桌子）。它必须被连接到 PA 系统中。

笔记本电脑接口是：小号或大号立体声插口。（adapter cable „jack plug to mike plug-in“ or „jack plug to cinch“ available.）

灯光:

至少有两个步骤是必须的：1 个标准照明，照于钢琴焦点之上；1 个略显暗淡且浪漫的照明。照明应在艺术家抵达之前被大致定于焦点之上。

投影仪与屏幕（可选）:

投影仪必须配备取决于屏幕大小及距离的足够的流明。这通常被放置于舞台边缘。请提供一个 HDMI 或 VGA 连接线于三角钢琴旁。屏幕应尽可能地大。

更衣室:

艺术家的更衣室应该是可以被锁上的，附有温度控制设备并且带有洗手间。